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Abstract (en)
The burner is composed of two half-shells, the upper sides of which, together with an insert, form a gas mixture distribution chamber with
combustion openings and which include a vertical or horizontal mixing channel which opens into the gas mixture distribution chamber with an
impression arranged area by area and to which there is assigned coaxially a gas outlet nozzle which serves for gas supply and is arranged on a gas
supply pipe, more than one mixing channel being provided per gas mixture distribution chamber. In the case of vertically arranged mixing channels,
the gas supply pipe is provided under the channels, and in the case of horizontally arranged channels, laterally. <IMAGE>

Abstract (de)
Reihenbrenner der aus zwei Halbschalen (14) zusammengesetzt ist, deren Oberseiten zusammen mit einem Einsatz (16) eine
Gasgemischverteilungskammer (6) mit Brennöffnungen (7, 8) bilden und die einen mit einer bereichsweisen Einprägung (9) in die
Gasgemischverteilungskammer mündenden vertikalen oder horizontalen Mischkanal (10) einschließen, dem eine der Gaszufuhr dienende, an einem
Gaszufuhrrohr (11) angeordnete Gasaustrittsdüse (12) koaxial zugeordnet ist, wobei pro Gasgemischverteilerkammer mehr als ein Mischkanal
vorgesehen ist. Bei vertikal angeordneten Mischkanälen ist das Gaszufuhrrohr unter den Kanälen, bei waagerecht angeordneten Kanälen seitlich
vorgesehen.
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